
 

   

Георг Спартански: В Община Плевен не са депозирани
заявления от мигранти
четвъртък, 27 октомври 2016

„В Община Плевен не са депозирани заявления от мигранти, които да искат да им предоставим
убежище”, така отговори кметът Георг Спартански на отправено по време на сесията питане от
общинския съветник Николай Маринов. Въпросите бяха още има ли общината планирани разчети,
информация от Държавната агенция за бежанците, респективно готовност да приема мигранти и къде
и в какви обекти смята да се осъществи тази дейност.

На всички въпроси кметът отговори с „Не”. „Общината няма готовност да настанява бежанци, нито
имаме такива разчети. Не смятам да се осъществява такава дейност. На този етап мога съвсем
отговорно да кажа, че нито една държавна институция - нито министерство, нито Министерски съвет
като цяло, нито някоя агенция, са се обръщали към мен официално или неофициално за информация и
разговори по темата. Този въпрос беше обсъждан на заседание на ОбС преди няколко години през 2013
г. и тогава съветниците бяха доста категорични по всички тези въпроси. По отношение на Плевен
ситуацията към днешна дата е абсолютно същата – никой не ме е търсил, не ме е уведомявал, не ме е
питал, не е искал информация и не знам държавата да има намерения за подобни мероприятия на
територията на общината. Принципното ми становище е, че аз съм против всяко действие, което може
да разруши социалния мир и съм положил клетва да защитавам интереса на местната общност, в този
смисъл не мога да бъда с друго становище. Ако държавата има такива намерения, Общинският съвет
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ще бъде незабавно информиран”, каза още г-н Спартански.
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